

SURE-Newsletter No. 1/2021



[Home](#) | [Contact](#)

09.03.2021



New Certification Bodies recognised in the SURE-EU system

With the transmission of provisional recognition decisions, three new certification bodies can be welcomed in the SURE-EU system:

- Certificadora Gallega del Noroeste S.L.
- Control Union Certifications Germany GmbH
- Intechnica Cert GmbH

The SURE team is looking forward to a good cooperation.

[Read more](#)

Neue Zertifizierungsstellen im SURE-EU-System anerkannt

Im SURE-EU-System können mit der Übermittlung von vorläufigen Anerkennungsbescheiden drei neue Zertifizierungsstellen begrüßt werden:

- Certificadora Gallega del Noroeste S.L.
- Control Union Certifications Germany GmbH
- Intechnica Cert GmbH

Das SURE-Team freut sich auf eine gute Zusammenarbeit.

[Weiterlesen](#)

17th/18th March: SURE training for certification bodies

An introductory training course of registered certification bodies for the SURE-EU scheme will take place on March, 17th/18th, 2021. The training is organized as a virtual event and is aimed at all German speaking scheme participants. Currently there are still three place available.

[Read more](#)

17./18. März: SURE-Schulung für Zertifizierungsstellen

Am 17. und 18. März findet eine Einführung in das SURE-EU-System für registrierte Zertifizierungsstellen statt. Die Schulung ist als virtuelle Veranstaltung organisiert und richtet sich an alle deutschsprachigen Systemteilnehmer. Aktuell sind noch drei Teilnehmerplätze frei.

[Weiterlesen](#)

Copyright© 2020 sure-system.org

[Click here to Unsubscribe](#)